
Bestyrelsesmøde den 13. januar2025 

 

Deltagere: Lisbeth, Rasmus, Sam, Nemat og Hacer 

Afbud: Sanne 

Udeblivelse uden afbud: Omar 

Referent: Hacer 

Dagsorden:  

1. Nyt fra varmemester 

- Der kommer ændringer på procedure i forbindelse med kollektiv råderet. Mere viden 

følger med på senere tidspunkt 

-  

2. Nyt fra Bestyrelsen 

- Sam og Sanne har deltaget i Vios informationsmøde omkring deres internetforbindelses 

tilbud og ejerskabsforhold til Net system. Bestyrelsen har besluttet at deres tilbud ikke 

er relevant for afdeling på nuværende tidspunkt  

- Sam, Rasmus, Nemat og Lisbeth deltager i Herredsvang netværksmøde onsdag den 22. 

januar 2025 

- Helle har valgt at gå fra suppleantposten.  

-  

3. Regnskab/ Budget 2024-2025 

- Bestyrelsen gennemgik regnskab for 2024 med overskud på 12205,31 kr. 

 

4. Aktiviteter:  

- Der forslås at arrangere spille aften for afdelings beboer. Der vil serviceres kaffe /te og 

sodavand. Der kommer opslag op løbet af ugen  

 

- Bestyrelsen planlægger at lave udflugt til Tyskland til april til afdelingsbeboer 

 

5. Evt.  

 

 

6. Næste møde: 10/02-2025 kl. 17:15 

 

7. Referat godkendt   


